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Text zápisu byl anonymizován v souladu s GDPR a kompletní znění je k dispozici na odboru volených 

orgánů MHMP, oddělení volených orgánů 

 

Z Á P I S 

z 21. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 27. 2. 2025 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

    62 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

         (z toho 2 poslanci PS PČR) 

    28 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

      4 zástupci ředitele MHMP 

                              32 ředitelů a zástupců odborů MHMP  

                                                    18 ředitelů organizací HMP 

                  2 poslanci PS PČR 

                     (současně i členové ZHMP) 

                  2 hosté 

                11 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 158 osob 

 

 

OMLUVENI: 

 

Mgr. Kateřina Arnotová – od 18,30 do 21 hodin 

  

Mgr. et Mgr. Vladan Brož – do 10 hodin 

 

Ing. Mariana Čapková, MBA – od 17 hodin 

 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček  

 

JUDr. Hana Kordová Marvanová – do 12 hodin 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. 

 

Mgr. Barbora Rázga, LL.M. – od 19,30 hodin 

 

MgA. Hana Třeštíková – od 18 hodin 

 

MgA. Adam Zábranský 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček – od 14 do 15,15 hodin 

 

Jan Hušbauer – od 12,30 do 14,30 hodin 

 

 

21. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,05 hodin.   
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  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Pavel Vyhnánek, M.A. a Mgr. Ing. Jaromír Beránek. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Magdalena Valdmanová 

4. člen  Mgr. Jiří Knitl 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, pověřený řízením odboru legislativního a 

právního MHMP                               

PRO: 42      PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí dne 17. 2. stanovila „Návrh programu jednání 21. zasedání Zastupitelstva“, který 

členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: náměstek primátora Pospíšil, 

radní Mazur, v zastoupení radního Zábranského vystoupil radní Mazur 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. 

V rámci diskuse členů ZHMP vystoupili ještě tito občané HMP: Martin Nepauer, Jiří Lukáš 

Ondovčák,  

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, Nacher, 

předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, Čižinský, 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Urban, Plesníková, předsedkyně výboru pro 

strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda 

výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání 

ZHMP Brůžek, Vedralová, Nekolný, Tylová, náměstek primátora Hřib, Kleslová, 

http://www.praha.eu/
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Matějková, předsedkyně výboru pro sport a volný čas ZHMP Čapková, Kolář, radní 

Klecanda, náměstkyně primátora Udženija, Freitas Lopesová, radní Mazur, předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Hušbauer, radní Kovářík, Nepil, předseda 

výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, Bodeček, předseda výboru pro energetiku ZHMP 

Chabr, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, 

předseda výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Vodrážka 

 

Přestávka 11,43 – 12,15 hodin byla následně prodloužena do 12,25 hodin a poté ještě o 5 

minut do 12,30 hodin 

 

Po přestávce předsedající primátor hl. m. Prahy ukončil diskusi a předal slovo předsedovi 

návrhového výboru, který přednesl jednotlivé návrhy k programu jednání. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra, člena ZHMP Čižinského, členky ZHMP 

Plesníkové, člena ZHMP Peka, radního Klecandy – vyřadit tisk Z – 12904 „k návrhu na 

sloučení příspěvkové organizace Střední zdravotnická škola s příspěvkovou organizací 

Jahodovka - Vyšší odborná škola sociálně právní s účinností od 1.8.2025 s tím, že 

přejímající organizací, která převezme veškerá práva, závazky a majetek, bude příspěvková 

organizace Střední zdravotnická škola, se sídlem Ruská 2200/91, Vinohrady, Praha 10“ 

z programu tohoto jednání 

PRO: 55    PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra – zařadit tisk Z – 13012 „k transparentnímu 

informování o harmonogramech výstavby strategických dopravních staveb HMP“ jako 

poslední bod primátora HMP 

PRO: 25   PROTI: 1   ZDR. 21 

Nebylo přijato. 

 

členka ZHMP Plesníková – hlasovala „pro“, ve výsledku hlasování se však chybně 

objevilo, že „nehlasovala“ 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit bod „Soukromý casting na ředitele 

Dopravního podniku HMP“ jako poslední bod primátora HMP 

PRO: 27  PROTI: 9   ZDR. 12 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit bod „Situace kolem výstavby Metra D“ 

jako poslední bod primátora HMP 

PRO: 27   PROTI: 0   ZDR. 22 

Nebylo přijato. 
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Návrh člena ZHMP Urbana – přeřadit tisk Z – 12904 „k návrhu na sloučení příspěvkové 

organizace Střední zdravotnická škola s příspěvkovou organizací Jahodovka - Vyšší 

odborná škola sociálně právní s účinností od 1.8.2025 s tím, že přejímající organizací, 

která převezme veškerá práva, závazky a majetek, bude příspěvková organizace Střední 

zdravotnická škola, se sídlem Ruská 2200/91, Vinohrady, Praha 10“ jako první bod tohoto 

jednání  

(nebylo hlasováno z důvodu stažení tohoto návrhu předkladatelem) 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Rázgy – zařadit bod „Současné fungování Operátora 

ICT“ jako první bod radního Mazura 

PRO: 19   PROTI: 1   ZDR. 20 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného a člena ZHMP Prokopa – zařadit bod 

„Reforma parkování v klidu“ jako první bod náměstka primátora Hřiba (tj. jako poslední 

bod primátora HMP) 

PRO: 27   PROTI: 0   ZDR. 16 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera a člena ZHMP Urbana – zařadit tisk Z – 13010 

„výzva k omluvě náměstka Zdeňka Hřiba ***** Pražské plynárenské a.s. *****“ jako 

první bod náměstka primátora Hřiba (tj. jako poslední bod primátora HMP) 

PRO: 32   PROTI: 9  ZDR. 10 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Čapkové, člena ZHMP Nachera a člena ZHMP 

Čižinského – zařadit tisk Z – 13011 „k reformě financování nepedagogických pracovníků a 

ONIV ve vztahu k městským částem hl. m. Prahy“ jako první bod radního Klecandy 

PRO: 27   PROTI: 0   ZDR. 18 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Benkoviče – zařadit tisk Z – 13008 „K sektorové veřejné 

zakázce "Poskytovatel služeb Public realations a krizové komunikace" jako poslední bod 

primátora HMP 

PRO: 27   PROTI: 0   ZDR. 19 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského, člena ZHMP Nachera, členky ZHMP Rázgy 

a členky ZHMP Vedralové – zařadit bod „Informace o nákupu budov pro střední školy“ 

jako první bod radního Klecandy 

PRO: 28   PROTI: 0   ZDR. 17 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Peka – přeřadit z bloku informací bod 19., tisk Z – 12998 

„Informace o činnosti pracovní skupiny zřízené k projektu DPP a.s. Nové Holešovice” do 

řádného projednání jako bod 6 

PRO: 46   PROTI: 6  ZDR. 5 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 55 PROTI: 4 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy zahájil v 12,40 bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP.  

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Řízení schůze převzala náměstkyně primátora Udženija. 

    1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

ke schválení záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky "Stavba č. 

42974 Výstavba has. zbrojnice Nebušice" 

 

  

   TISK:        Z - 12514 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/1 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. 

 

Přestávka 5 minut do 13,48 hodin 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na schválení dodatku č. 2 smlouvy o zřízení práva stavby mezi obchodní společností 

Letiště Praha, a.s. a hlavním městem Prahou v rámci stavby č. 44528 - Modernizace základny 

letecké záchranné služby 

 

  

   TISK:        Z - 12836 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. 

 

Závěrečné slovo přednesl primátor hl. m. Prahy, který reagoval na diskusní příspěvek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    3 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu "Koncepce prevence kriminality hl. m. Prahy na léta 2024 - 2028" 

 

  

   TISK:        Z - 12707 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/3 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. 

 

Závěrečné slovo přednesl primátor hl. m. Prahy, který reagoval na diskusní příspěvek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    4 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3897/00 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně 

pořizovaná) 

 

  

   TISK:        Z - 12892 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/4 

Materiál uvedl v zastoupení náměstka primátora Hlaváčka radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    5 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání – Z 3593 a Z 3596 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 38) 

 

  

   TISK:        Z - 12896 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/5 

Materiál uvedl v zastoupení náměstka primátora Hlaváčka radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Klecanda, Zeman, radní Kovářík, předseda 

výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    6 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

Informace o činnosti pracovní skupiny zřízené k projektu DPP a.s. Nové Holešovice 

 

  

   TISK:        Z – 12998 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 46         PROTI:  4        ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/6 

Materiál uvedl v zastoupení náměstka primátora Hlaváčka radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík, předseda výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Nepil, 

Scheinherr, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, radní Kovářík, 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, náměstek primátora Hřib, Kordová 

Marvanová, Nacher, Zelenka, Tylová, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, 

náměstkyně primátora Udženija, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke. 

 

Přestávka od 16,35 do 16,40 hodin 

 

Po ukončení přestávky ještě vystoupil předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík. 

 

Hlasování o návrhu náměstka primátora Hřiba a členky ZHMP Kordové Marvanové 

k textu usnesení ve znění:  

ZHMP doporučuje Dopravnímu podniku hl. m. Prahy, aby vyčíslil svou škodu v kauze 

Dozimetr a přihlásil se bezodkladně do běžícího trestního řízení a nejpozději před prvním 

jednáním soudu v této věci 

Pro: 50 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera k textu usnesení ve znění: 

ZHMP bere na vědomí závažnost informací zveřejněných v médiích o korupčním jednání, 

v případě, že se u soudu potvrdí jejich pravdivost 

Pro: 29 Proti: 0 Zdr. 9 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu náměstka primátora Hřiba k textu usnesení ve znění:  

ZHMP vnímá podezření, že v projektu Nové Holešovice měly hrát roli úplatky až 50 mil. 

Kč, z nichž část měla být již vyplacena, jako závažné 

Pro: 13 Proti: 0 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu předsedy kontrolního výboru ZHMP Prokopa k textu usnesení ve 

znění: 

ZHMP bere na vědomí, že  

2. dozorčí rada Dopravního podniku hl. m. Prahy pod vedením MUDr. Zdeňka Hřiba 

udělila 26. 2. 2025 souhlas s hlasováním 10 pro, 1 proti, 2 zdržel se 

Pro: 37 Proti: 0 Zdr. 6 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka k textu 

usnesení ve znění:  

ZHMP I. bere na vědomí informace o činnosti pracovní skupiny zřízené k projektu       

DPP, a. s. Nové Holešovice 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 5 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka k textu 

usnesení ve znění:  

ZHMP II. ukládá primátorovi a náměstkovi Hlaváčkovi předložit k rozhodnutí Radě hl. m. 

Prahy návrhy, varianty dalšího postupu dle důvodové zprávy 

Termín: 30. 3. 2025 

Pro: 46 Proti: 6 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí dotací hl. m. Prahy v oblasti kultury a umění pro rok 2025 a 

poskytnutí víceletých dotací pro léta 2026-2029 

 

  

   TISK:        Z - 12824 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/7 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Valerie Bromová, Emilija Rónová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, Matějková 

 

členka ZHMP Matějková – nahlásila střet zájmů 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Pospíšil, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

Usnesení bylo přijato. 
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    8 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na udělení finančních odměň členům Komise RHMP pro udělování dotací v oblasti 

kultury a umění v rámci dotačního řízení v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12834 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/8 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Pospíšil, předseda výboru pro 

kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Pospíšil, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí účelových neinvestičních dotací z rozpočtu hl.m. Prahy městským 

částem hl.m. Prahy a úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v kap. 06 na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12925 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/9 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   10 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v kap. 06 a poskytnutí účelové investiční 

dotace Městské části Praha 3 v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12926 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/10 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   11 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelové individuální neinvestiční dotace 

Integračnímu centru Praha o.p.s. na provozní činnost v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12890 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/11 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Pospíšil, Urban, radní 

Kovářík, předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl, Freitas Lopesová 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Pospíšil, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   12 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Muzeum hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12827 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/12 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   13 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 2025 v kap. 0581 a 0516 

 

  

   TISK:        Z - 12882 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/13 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí dotací v oblasti přístupnosti a odstraňování bariér na území hl.m. 

Prahy na rok 2025 a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12914 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/14 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP.  



13 

 

 

V diskusi vystoupil radní Kovářík. 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Udženija, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   15 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Zahrada pro duši 

 

  

   TISK:        Z - 12946 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 48         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/15 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

radní Hroza 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 1338/100 v k. ú. Vinoř 

 

  

   TISK:        Z - 12751 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/16 

Materiál uvedl radní Hroza. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   17 

 

radní Klecanda 

 

k záměru odboru školství, mládeže a sportu na realizaci centralizované nadlimitní veřejné 

zakázky na služby s názvem "Pojištění majetku a odpovědnosti za škodu a pojištění 

motorových vozidel pro příspěvkové organizace v působnosti odboru SML MHMP“ 

 

  

   TISK:        Z - 12453 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/17 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Klecanda, předseda výboru pro výchovu a 

vzdělávání ZHMP Brůžek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hlavního města Prahy o školských obvodech základních 

škol 

 

  

   TISK:        Z - 12891 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 46         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/18 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Tisk byl na základě hlasování o návrzích k programu jednání stažen z tohoto jednání 

ZHMP. 

    

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na sloučení příspěvkové organizace Střední zdravotnická škola s příspěvkovou 

organizací Jahodovka - Vyšší odborná škola sociálně právní s účinností od 1.8.2025 s tím, že 

přejímající organizací, která převezme veškerá práva, závazky a majetek, bude příspěvková 

organizace Střední zdravotnická škola, se sídlem Ruská 2200/91, Vinohrady, Praha 10 

 

  

   TISK:        Z - 12904 

    

    STAŽEN 

 

 

 

   19 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední škola podnikání a 

gastronomie, se sídlem Praha 9, Za Černým mostem 362/3 

 

  

   TISK:        Z - 12850 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/19 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Vyšší odborná škola a Střední 

umělecká škola Václava Hollara, Praha 3, Hollarovo náměstí 2 

 

  

   TISK:        Z - 12889 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/20 

Materiál uvedl radní Klecanda. 
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V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP.  

 

Poté vystoupil radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   21 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů vlastního hl.m. Prahy, neinvestičních příspěvků 

příspěvkových organizací hl.m. Prahy a úpravu limitu prostředků na platy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12905 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/21 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru finančního ZHMP Brož.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelových 

dotací městským částem hl. m. Prahy na vrub kapitoly 1016 - MČ - neinvestiční/investiční 

rezervy (UP) v rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12956 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/22 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   23 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 v kap. 09 a 10 v souvislosti 

se závěrečným vyúčtováním projektu OPPPR Specializované vouchery 

 

  

   TISK:        Z - 12838 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/23 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   24 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ Praha 12 na vrub kapitoly 1016 - MČ - rezerva na spolufinancování 

projektů EU/EHP (UF) z rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12960 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/24 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh radního Mazura na sloučení diskuse k bodům poř. č. 25 a 26 

Pro: 34 Proti: 6 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



18 

 

 

   25 

 

radní Mazur 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí neinvestiční účelové 

individuální dotace č. DOT/53/03/002043/2024 ze dne 01.02.2024 

 

  

   TISK:        Z - 12888 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/25 

Materiály pod poř. č. 25 a 26 uvedl radní Mazur. 

 

Ve společné diskusi k oběma tiskům vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. 

 

Ve společné diskusi k oběma tiskům vystoupili tito členové ZHMP: radní Mazur, 

předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga, Urban, Nekolný, Vedralová, Nerušil, Nacher, radní Mazur 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Udženija na prodloužení tohoto jednání po 19. 

hodině 

Pro: 32 Proti: 11 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík – požádal o opakování hlasování 

o prodloužení tohoto jednání po 19. hodině 

Pro: 30 Proti: 9 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

V pokračující společné diskusi k oběma tiskům vystoupili tito členové ZHMP: předseda 

výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, Kolář, Vedralová, předseda výboru pro zahraniční 

vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský 

rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, radní Mazur 

 

Procedurální návrh radního Kováříka na prodloužení tohoto jednání do 23. hodiny 

Pro: 37 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Mazur, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy k textu usnesení ve znění: 

ZHMP ukládá Radě HMP I. předložit seznam úspěšně dokončených projektů Pii včetně 

průběhu jejich realizace a konkrétních výstupů 

Pro: 43 Proti: 0 Zdr. 8 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy k textu usnesení ve znění: 

ZHMP ukládá Radě HMP předložit seznam všech externích dodavatelů Pii včetně zprávy o 

jejich činnosti a přehledu finančních nákladů na jednotlivé dodavatele 

Pro: 26 Proti: 0 Zdr. 11 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy k textu usnesení ve znění: 

ZHMP ukládá Radě HMP předložit zprávu uvedenou v bodě I. tohoto usnesení 

Zastupitelstvu hl. m. Prahy 

Termín 27. 3. 2025 

Pro: 43 Proti: 0 Zdr. 9 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy k textu usnesení ve znění: 

ZHMP ukládá Radě HMP odvolat ***** Pražského inovačního institutu, z. ú. ****** 

Pro: 16 Proti: 11 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy k textu usnesení ve znění: 

ZHMP ukládá Radě HMP odvolat ***** Pražského inovačního institutu, z. ú. Mgr. Ing. 

Jaromíra Beránka, ***** 

Pro: 16 Proti: 10 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy k textu usnesení ve znění: 

ZHMP ukládá Radě HMP jmenovat ****** Pražského inovačního institutu, z. ú.  

(vystoupil radní Mazur s informací, že *****) 

Pro: 27 Proti: 1 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy k textu usnesení ve znění: 

ZHMP ukládá Radě HMP informovat Zastupitelstvo HMP o činnosti Pražského 

inovačního institutu a jeho partnerů pravidelně každé čtvrtletí, resp. jednou za tři měsíce od 

přijetí tohoto usnesení 

Pro: 29 Proti: 0 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 



20 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy k textu usnesení ve znění: 

ZHMP ukládá Radě HMP předložit seznam uzavřených smluv mezi hl. m. Prahou a 

Pražským inovačním institutem 

Kontrolní termín: 27. 3. 2025 

Pro: 36 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

radní Mazur 

 

k návrhu na poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace na zajištění provozu 

Pražského inovačního institutu, z. ú. v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12887 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  6        ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/26 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzala náměstkyně primátora Udženija. 

   27 

 

radní Zábranský 

 

k uznání vlastnického práva k pozemku parc. č. 533/6 a parc. č. 527/23 vše v k.ú. Hrdlořezy 

 

  

   TISK:        Z - 12757 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/27 

Materiál v zastoupení radního Zábranského uvedl radní Mazur. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   28 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2176/9 o výměře 39 m2 v k.ú. Uhříněves 

 

  

   TISK:        Z - 12716 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/28 

Materiál v zastoupení radního Zábranského uvedl radní Mazur. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   29 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uspořádání vztahů k pozemku parc.č. 2174/4 k.ú. Bubeneč 

 

  

   TISK:        Z - 12247 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/29 

Materiál v zastoupení radního Zábranského uvedl radní Mazur. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   30 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 1546/2 v k.ú. Vinoř 

 

  

   TISK:        Z - 12355 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/30 

Materiál v zastoupení radního Zábranského uvedl radní Mazur.  
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V rámci úvodního slova přednesl v zastoupení radního Zábranského radní Mazur 

pozměňující návrh k chybě, která byla v bodě „I. schvaluje….“, kdy navrhl vyměnit 

chybnou informaci „v k. ú. Michle“ za správnou formulaci „v k. ú. Vinoř“ 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh radního Mazura na sloučení diskuse k bodům poř. č. 31 - 34 

Pro: 47 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   31 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 3207 v k.ú. Michle, obec Praha z vlastnictví 

společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12865 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/31 

Materiály pod poř. č. 31 - 34 v zastoupení radního Zábranského uvedl radní Mazur. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   32 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 2921, parc.č. 2922/1, parc.č. 2922/2 a parc.č. 

2922/3 v k.ú. Michle, obec Praha z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví 

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12916 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/32 

Usnesení bylo přijato. 
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   33 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 4394/32 v k.ú. Vinohrady, obec Praha z 

vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12866 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/33 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí spoluvlastnických podílů na pozemcích parc. 818, parc. č. 819 a 

parc. č. 821, všechny v k. ú. Černý Most, obec Praha, do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12898 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/34 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh radního Mazura na sloučení diskuse k bodům poř. č. 35 a 36 

Pro: 44 Proti: 3 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   35 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností Skanska 

Residential a.s. a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12374 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/35 

Materiály pod poř. č. 35 a 36 v zastoupení radního Zábranského uvedl radní Mazur. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu n uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností Rohan B five, 

s.r.o. a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12908 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 38         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/36 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 37 - 46 

Pro: 49 Proti: 3 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   37 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí komunikace a rekonstrukce komunikace, chodníků a 

rekonstrukce chodníků, 3 ks parkovacích stání, 4 ks svislého dopravního značení, 

vodorovného dopravního značení, 6 ks uličních vpustí, 5 ks sloupů veřejného osvětlení, 

kabelového vedení a pozemků vše v k. ú. Střešovice a k. ú. Veleslavín, obec Praha, z 

vlastnictví společnosti DRA development s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12782 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/37 

Materiály pod poř. č. 37- 46 v zastoupení radního Zábranského uvedl radní Mazur. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   38 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí vlastnického práva ke stavbě nezapsané v katastru nemovitostí, 

stojící na pozemku ve vlastnictví hlavního města Prahy v k. ú. Dolní Chabry, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12833 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/38 

Usnesení bylo přijato. 
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   39 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 8 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Ruzyně, obec Praha, z vlastnictví společnosti MS Ruzyňská, s r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12761 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/39 

Usnesení bylo přijato. 

 

   40 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 7 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Řepy, obec Praha, ze spoluvlastnictví společnosti U kaménky s.r.o. a společnost VIVA 

IMMOVABLE ASSETS s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12848 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/40 

Usnesení bylo přijato. 

 

   41 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 4 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení v k. ú. 

Krč, obec Praha, z vlastnictví společnosti Main Point Pankrác, s.r.o. do vlastnictví hl. m. 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12481 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 55         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/41 

Usnesení bylo přijato. 
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   42 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 30 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. 

ú. Stodůlky, obec Praha, ze spoluvlastnictví společností Herbaria CZ, s.r.o., Sentu a.s., 

CENTRAL GROUP 63. investiční s.r.o., ED Group a.s., Sentu 4 s.r.o. a Exit Park 45, a.s. do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12810 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/42 

Usnesení bylo přijato. 

 

   43 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 3 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení v k. ú. 

Libeň, obec Praha, z vlastnictví společnosti CENTRAL GROUP 74. investiční a.s. do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12796 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/43 

Usnesení bylo přijato. 

 

   44 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 1 ks sloupu veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Šeberov, obec Praha, z vlastnictví fyzických osob do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12910 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/44 

Usnesení bylo přijato. 
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   45 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 1328/14 v k. ú. Dolní Počernice z vlastnictví 

České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový úřad, IČO: 

01312774 do vlastnictví hlavního města Prahy dle § 7 zákona č. 503/2012 Sb., o Státním 

pozemkovém úřadu a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů 

 

  

   TISK:        Z - 12932 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/45 

Usnesení bylo přijato. 

 

   46 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků, resp. spoluvlastnických podílů na pozemcích v k. ú. 

Braník, Kamýk, Liboc, Modřany a Libeň z vlastnictví České republiky s právem hospodaření s 

majetkem státu pro Sady, lesy a zahradnictví Praha, státní podnik v likvidaci do vlastnictví 

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12933 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/46 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

   47 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o smlouvě budoucí směnné č. 

SOB/35/05/011280/2021 a k návrhu na směnu pozemků v k. ú. Chodov mezi společností 

SHELIA s.r.o., společností Starochodovská a.s. a hl.m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12897 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/47 

Materiál v zastoupení radního Zábranského uvedl radní Mazur. 

 

Usnesení bylo přijato 

 

   48 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemků parc. č. 394/1 a 1761, vše v k.ú. Řepy, obec Praha, za pozemek 

parc. č. 1295/3 v k.ú. Hloubětín, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12913 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:         PRO:  0        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   Zmatečné 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:         PRO:  40      PROTI:  1        ZDRŽEL SE:  1 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/48 

Materiál v zastoupení radního Zábranského uvedl radní Mazur. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   49 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na využití předkupního práva ke spoluvlastnickým podílům na pozemku parc. č. 

793/54 a pozemku parc. č. 2710/6, oba v k. ú. Kyje, obec Praha, na kterých stojí stavba 

bytového domu č. p. 1265 ve vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12943 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/49 

Materiál v zastoupení radního Zábranského uvedl radní Mazur. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru finančního ZHMP Brož. V rámci diskuse vystoupil 

Ing. Jan Rak – ředitel odboru hospodaření s majetkem MHMP. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   50 

 

předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z - 13015 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 21/50 

Úvodem primátor hl. m. Prahy přítomné seznámil s jednou personální změnou, o které 

bylo následně hlasováno. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl. 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I. odvolává ke dni 27. 2. 2025 z funkce člena Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

****** 

II. volí ke dni 28. 2. 2025 do funkce členky Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

****** 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

 

1  Z-12976 k Informativní zprávě o plnění úkolů vyplývajících z 

usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy 

primátor  

hl.m. Prahy 

2  Z-12965 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

3  Z-12968 ke Zprávě o udržitelnosti Pražské vody za roky 

2022–2023 

radní Hroza 

4  Z-12952 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2025 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2025 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

radní Klecanda 

5  Z-12953 Informace za období od 23. ledna 2025 do            

26. února 2025 o provádění hloubkových auditů 

v návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy 

ke kauze Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. 

Prahy č. 1/30 ze dne 24. listopadu 2022 a informace 

k trestnímu oznámení „Lysolaje“ 

radní Zábranský 

6  Z-12937 Zpráva o činnosti Výboru finančního Zastupitelstva 

hl. m. Prahy za rok 2024 

předseda Výboru 

finančního ZHMP 

 

7  Z-12934 Zpráva o činnosti Výboru pro bydlení a bytovou 

výstavbu ZHMP v roce 2024 

předsedkyně 

Výboru pro bydlení 

a bytovou výstavbu 

ZHMP 

8  Z-12909 Zpráva o činnosti Výboru pro národnostní menšiny 

ZHMP za rok 2024 

 

předseda Výboru 

pro národnostní 

menšiny ZHMP 

9  Z-12938 Zpráva o činnosti Výboru pro technickou 

infrastrukturu za rok 2024 

 

předseda Výboru 

pro technickou 

infrastrukturu a 

vybavenost 

10  Z-12949 Zpráva o činnosti Výboru pro energetiku ZHMP za 

rok 2024 

předseda Výboru 

pro energetiku 

ZHMP 

11  Z-12970 Informace o činnosti Výboru pro územní rozvoj 

ZHMP za rok 2024 

 

předseda Výboru 

pro územní rozvoj 

ZHMP 

12  Z-12977 Informace o činnosti Výboru pro správu majetku 

ZHMP za rok 2024 

 

předseda Výboru 

pro správu majetku 

ZHMP 
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13  Z-12978 Zpráva o činnosti Výboru pro dotační vztahy a 

vztahy k městským částem Zastupitelstva hl. m. 

Prahy za rok 2024 

 

předseda Výboru 

pro dotační vztahy 

a vztahy k 

městským částem 

ZHMP 

14  Z-12981 Zpráva o činnosti Výboru pro výchovu a vzdělávání 

ZHMP 

předseda Výboru 

pro výchovu a 

vzdělávání ZHMP 

15  Z-12982 Informace o činnosti Výbor pro kulturu, 

památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního 

ruchu ZHMP 

předseda Výboru 

pro kulturu, 

památkovou péči, 

výstavnictví a 

podporu 

cestovního ruchu 

ZHMP 

16  Z-12989 Zpráva o činnosti Výboru pro sport a volný čas 

ZHMP za rok 2024 

 

předsedkyně 

Výboru pro sport a 

volný čas ZHMP 

17  Z-12996 Zpráva o činnosti Výboru pro zahraniční vztahy a 

EU fondy ZHMP za rok 2024 

 

předseda Výboru 

pro zahraniční 

vztahy a EU fondy 

ZHMP 

18  Z-12997 Zpráva o činnosti Výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP za rok 2024 

 

předsedkyně 

Výboru pro 

strategický a 

hospodářský 

rozvoj a podporu 

podnikání a 

inovací ZHMP 

19  Z-12979 k plnění úkolů uložených usnesením Zastupitelstva 

hl. m. Prahy č. 20/3 ze dne 23. 1. 2025, týkajících se 

řešení situace s žáky s odlišným mateřským jazykem 

z Ukrajiny v pražských základních a mateřských 

školách 

radní Klecanda 
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Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

 

Pražská konzervatoř - upozornění na krizovou situaci  

(Základní odborová organizace ČMOS PŠ PRGCONS HDO, Na Rejdišti 77/1, Praha 1) 

 

Otevřený dopis Zastupitelstvu HMP, Zastupitelstvu MČ Praha 8 a dalším zástupcům a 

zástupkyním politické reprezentace proti diskriminaci, cenzuře a zneužívání moci 

(Spolek Skutek - 326 podepsaných osob) 

 

Petice „Zavrtáme VRT“, ID petice 4660 – petice za podzemní řešení vysokorychlostní trati 

v Dolních Měcholupech 

(Dolnoměcholupsko, Z.S.) 

 

Vyřízení petice náměstkem primátora Hlaváčkem na základě pověření ZHMP „Petice za 

zachování a rekonstrukci budovy „kostek“ u Emauz 

(adresováno na petiční výbor – *****) 

 

Vyřízení petice náměstkem primátora Hlaváčkem na základě pověření kontrolního výboru 

ZHMP – (petice občanů Prahy 15 – Chraňme Horní Měcholupy (přestavba výměníkové 

stanice v Milánské/Livornské ulici)  

(adresováno na petiční výbor – Chraňme Měcholupy) 

 

Podnět – kauza Fakultní nemocnice Motol, s.p.o. – nespokojenost klienta s poskytnutou 

péčí v nemocnici a jeho další řešení situace v rámci MHMP 

(Jindřich Hradecký, *****) 

 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
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Přijatá usnesení ZHMP č. 21/1 až č. 21/50 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 19,14 

hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

 

Pavel Vyhnánek, M.A. 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 5. 3. 2025 


